
公司简介 
温州市金盛紧固件有限公司成立于一九九九年，位于中国温州，是一家专业生产各种德制(DIN)、美制

（ANSI）、国标（GB）、日制（JIS）、英制（BS）尼龙防松螺母、盖型螺母、法兰螺母、焊接螺母、六角

螺母、管套和非标异型件产品的专业企业。 

公司厂房面积 25000 平方米，注册资金为 150 万元人民币。公司是 ISO9001：2000 国际质量体系认证单位，

拥有进口台湾冷镦设备 20 多台，国产冷镦机 30 多台及丝攻机仪表车床 50 余台。产品广泛使用于生产机械、

建筑、汽车、能源、家具和电器等行业，并远销亚洲，中东，欧洲和美洲市场。 

  公司秉承"品质至上、顾客第一"的宗旨，以一套完善的质量保证体系和用户管理制度，提供更优质、更

合理的售前售后服务，以回馈各方好友的支持和厚爱。欢迎广大国内外客商前来洽谈业务，共同发展。 

   

ENGLISH 

WENZHOU JINSHENG FASTENER CO.,LTD established in 1999.It locates in Wenzhou city,China. We 

manufacture nylon insert lock nuts，cap nuts，flange nuts，weld nuts，hex nuts，weld nuts,tube 

sets etc.according to DIN,ANSI,JIS,BS,GB standard and other non-standard fasteners. 

Covering an area more than 25000 m
2
   ,the registered capital of the company is 1.5 million. Our 

company is one of the company which have the authentication of ISO9001:2000 quality management 

system certificate. We have adopted about 20 sets TAIWAN’S cold form machines, more than 30 sets 

domestic cold form machines and 50 sets roll threading machines and precise lathes. All the 

products are widely used in machines, construction, auto, energy, furniture and electrical 

machines. And have been well sold among domestic market and Asian, Mid-east, European and American 

market. 

The first in quality, the most important in service is company’s principle. We have a perfect 

quality assurance system and management and offer better qualification and reasonable system to 

satisfy our clients in order to appreciate for all the customers’ support. Our company welcomes 

domestic and overseas customers to come here for a visit or business negotiations and cooperation 

with us. 


